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Saksliste 
 

1. Godkjenne de stemmeberettigede medlemmene.  

2. Valg av dirigent. 

3. Valg av referent. 

4. Valg av 2 representanter til å underskrive protokollen.  

5. Godkjenning av forretningsorden. 

6. Godkjenne innkalling. 

7. Godkjenne sakslisten. 

8. Behandle idrettslagets årsberetning, med eventuelle 

gruppeårsmeldinger. 

9. Behandle idrettslagets regnskap, styrets økonomiske beretning, 

kontrollutvalgets beretning og evt. Beretning fra revisor. 

10. Behandle saker som fremgår av godkjent saksliste. 

a) Opprette ny gruppe i idrettslaget - Basketballgruppe  
11. Medlemskontingent 

a) Fastsette medlemskontingent. 
b) Fastsette treningsavgift, eller gi fullmakt til å fastsette 

treningsavgifter. 
12. Vedta idrettslagets budsjett. 

13. Behandle idrettslagets organisasjonsplan.  

14. Valg. 

15. Beslutte om det skal engasjeres revisor. 

16. Avslutning av årsmøtet. 

17. Trekning Elgjakta Sætra 2025. 

18. Orienteringer. 
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1 Godkjenne de stemmeberettigede medlemmene. 

2 Valg av dirigent. 

3 Valg av referent. 

4 Valg av 2 representanter til å underskrive protokoll. 

5 Godkjenning av forretningsordenen. 

6 Godkjenning av innkallingen. 

7 Godkjenning av sakslisten. 
 

8 Årsmeldinger 
8.1 Årsmelding Hovedstyret 
 
.  

 
Årsmelding styreleder  Moi IL  
Moi il hovedstyre har i 2024 hatt følgende sammensetning: 
 

Daglig leder Svein Arild Bringedal møterett, men ikke stemmerett 
Økonomiansvarlig Jannike B.Solbjørg møterett, men ikke stemmerett 
Nestleder   Elling Skåland 
Sekretær    Marianne Hammerslund Skåland 
Styremedlem Linda Gursli 
Styremedlem Magnus Flatestøl 
Fotball    Helge Litlehei 
Turn    Silje Vestbøstad 
Basketball    Tone Marie Strand 
Ski    Reidar Helland 
Varamedlem    Rune Rasmussen 
Frisbeegolf    Simen T.Hove har rapportert og hatt dialog med daglig leder om 

oppgradering av ny bane. Han har ikke deltatt på hovedstyremøter 
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Styreleder    Vidar Holum  
 

Kontrollkomite: Per Varhaug, Jan Åge Birkeland, Gunn Tove Gursli (revisor) 
Valgkomite Olav Hafstad,John Erik Røkbuvold, Ann Sissel Haukland 

   
   
  . 
:  
 
Hovedstyret i 2024 har behandler 98 saker i 2024. 
Kort oppsummert: 

• Moi Il administrasjon Det er en fornøyelse å jobbe med dream team Jannike 
og Svein Arild. De yter mer en kan forvente for Moi IL. 
Kort oppsummert tusen takk begge to. 
 

• Ledere og frivillige i Moi ILTusen takk også til dere alle ledere, assistenter 
og frivillige som er med på å gjøre Lund kommune til en bedre plass og bo. 
Uten dere hadde vi ikke hatt et så aktivt og veldrevet idrettslag. 
Organisasjonskartet viser bare et lite utdrag av personer som dag etter dag 
utfører en kjempeinnsats for Moi IL. 
Linda Gursli fortjener en ekstra takk, hun har hatt vervet som fotball leder i 
nesten 4 år før hun takket pent av som leder tidligere i år. 

 
• Kong Harald og Dronning Sonja besøkte Lund kommune i mai med Lund 

kommune som verts kommune. arrangement ble arrangerte hos Moi Il. 
HMS kongens Drilltropp kom også på besøk. 
Moi Il sine medlemmer gjorde en fremragende innsats i forkant av dette 
arrangementet. På selve besøksdagen var det mange medlemmer i Moi Il som 
stilte opp på dugnad. 
Fotball avdelingen for bespisning til drillkorpset. Som takk for mater sang 
drillkorpset for de frivillige som hadde laget maten, dette ble en fin avslutning 
på dagen. 
NRK radio hadde direkte sending fra klubbhuset hele dagen, her ble de 
publisert flere kjekke innslag som gledet mange i Lund kommune. 
Tusen takk til dere frivillige som stilte opp denne dagen slik at kong Harald og 
Dronning Sonja fikk en uforglemmelig dag. 
 

• Nye Moi il stadion, her har vi fått ferdigstilt et fantastisk anlegg. Tusen takk til 
anleggs komiteen som har gjort en glimrende jobb. Aleksander Eike Østrem 
får en ekstra takk for innsatsen han har lagt ned i forbindelse med byggingen 
av anlegget. 
Også anlegg/bygge komiteen fortjener en applaus. 
I etterkant har Jannike og Svein Arild gjort en meget god jobb med moms 
kompensasjons søknad og tippemiddel søknad. I juni får vi resultatet, er vi 
heldige så får vi tilbakebetalt ca 3 million.  
Moi Il har regionens fineste idrettsanlegg, det er bare heilt fantastisk. 
Vedlikehold av ny løpebane, her må en nok rekne med å bruke ca kr.50 000 
hvert andre år for å holde banen i god stand. Banen må vaskes med varmt 
vann, vannet må deretter støvsuges opp for å unngå at porene tetter seg. 
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Det er også vedtatt i hovedstyret at nye Moi Il stadion nå skal hete NorDan 
Arena. 
Åpning av anlegget blir våren 2025 i samarbeid med NorDan. 
 

• Økonomi, i fjor klarte vi tross store utfordringer/investeringer å holde 
budsjettet innenfor budsjett med mindre avvik. 
Også året 2025 vil vi måtte være forsiktig med forbruket vårt. Tross litt stram 
økonomi så har administrasjonen klart å legge inn kjøp av ny traktor til Nordan 
arena. hjullasteren er moden for utskifting. 
Dette er noe årsmøte vil være med å ta stiling til. 
9 september ble det avholdt ekstraordinært årsmøte. En sak ble behandlet og 
det var låneopptak til nye Moi il stadion. Her fikk vi godkjenning av årsmøte for 
låne opptak slik at vi kunne betale våre leverandører. 

 
• Lys, her måtte vi dessverre ta et lite populært vedtak for å holde 

strømregningen akseptabel i desember. Vi får ikke mer en ca kr 1000 i mnd i 
strømstøtte, når regningen passerte kr 20 000 måtte vi slukke lysene på 
stadion. Kun tillatt å bruke lys under organisert trening i regi av Moi IL 
Vi endret reglene allerede i januar, også dette året må vi følge med for å 
unngå de store overraskelsene. Vi fikk også forbedret styring på lysene slik at 
vi slipper å ha på alle lysene samtidig. 
 

• Pensjonistene som er ansatt i Norges største kompetanse «bedrift» er med å 
gjøre Moi il til arena vi alle kan være stolte av. Uten deres innsats så hadde vi 
ikke hatt et slikt fint vedlikeholdt anlegg. Tusen takk alle sammen.  

 
• Reklame/sponsor, våre hovedsponsorer NorDan Vinduer, Flekkefjord 

Sparebank, Dalane Energi, Kiwi og BDO, de er med å gjøre en forskjell for alle 
som bor i Lund kommune.  
Hovedsponsor avtaler reforhandles 2026. 
Også AMS og Intersport er med og støtter Moi Il med en utvidet sponsor 
avtale. 
Også våre mindre sponsorer er viktige for Moi Il, de er også med på å 
finansiere driften av idrettslaget.  
Kjempeflott at så mange stiller opp for Moi IL. 
Oppfordrer alle medlemmer til å bruke våre sponsorer, mister de inntekt mister 
vi inntekt og vi må øke kontingenten. 

 
• Hjemmeside/facebook, i fjor høst ble det besluttet å endre facebook siden 

vår, innlegg må nå godkjennes av administrator før innlegg kan publiseres.  
Vi holder også på å få lage ny internetthjemmeside, her var vi så heldige at 
Julia Rachel kom og spurte om hun kunne hjelpe til med ny hjemmeside. 
Styret gjorde et vedtak slik at Julie kunne sette i gang arbeider med ny 
hjemmeside. Hun har fått assistanse av Reidar Eidsheim med dette arbeidet. 
Resultatet her vil bli en mer moderne hjemmeside for Moi IL. 
 

• Medlemmer Moi IL dessverre så er det ikke alle som betaler medlemsavgift 
eller trenings avgift, dette er noe Svein Arild jobber med og tar mye tid å følge 
opp. 
Organisasjonsplanen til Moi Il er klar og tydelig, sitat: 
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Strykning kan finne sted av medlem som skylder kontingent for mer enn ett år. 
Medlem som strykes kan ikke tas opp igjen før skyldig kontingent er betalt. 
Hvis medlemmet skylder kontingent etter forfalt to års kontingent, skal 
medlemskapet bringes til opphør ved strykning fra idrettslagets side 
 

• 17 mai, også i fjor var det Moi Il som arrangerte tidenes 17 mai på Moi. 
Komiteen gjorde en fantastisk innsats, dette arrangementet er en god 
inntektskilde til Moi Il. 
Tusen takk til dere alle som var med å bidro slik at Lunds befolkning fikk feire 
denne viktige dagen her hos oss. 
 

• Frivillighets kveld ble også i fjor arrangert til glede for alle frivillige i Moi Il, her 
var det rekord oppslutning. Vi inviterte sponsorer og ordfører Gro.  
Dette arrangementet er for å hedre dere alle frivillige som er med å gjøre Lund 
kommune til en bedre plass å bo. 

 
• Sportslig leder har også vært et tema i hovedstyret. Slik økonomien er nå er 

det ikke økonomi til å ansette flere personer dessverre.  
Dette har også vært diskutert i administrasjonen og slik vi ser det så er mye 
endret siden vi fikk ansatte i Moi IL. 
Skal det ansette sportslig leder må det i forkant tas en ny gjennomgang av 
stillings beskrivelse. I dag ser vi ikke helt hva en sporslig leder vil tilføre Moi Il, 
mulig jeg tar feil her men det er slik situasjonen oppfattes akkurat nå. 

 
• Forsikringer til Moi Il er gjennomgått og oppdatert.  

 
• Klubbhus har i det siste året krevd mer vedlikehold. 

Ventilasjon og reparasjon av heis har medført til økte utgifter. 
Sannsynligvis vil også utgiftene øke fremover da bygget er mye i bruk. 
Kjøla på kjøkkenet har også krevd ekstra vedlikehold. Vi har også hatt en 
gjennomgang av utleie satser for klubbhus og bane. 
Tusen takk til de som utfører renholdet på klubbhuset, de gjør en kjempebra 
jobb. 

 
• Moi Il Utviklingsfond gikk i år til Kristian og Emil Andreas Ravndal med totalt  

kr.20 000,hoved styret ønsker de lykke til med fotball satsingen. 
 

• Sætrahytta har behov oppgradering, leie interessen for hytta er relativ 
lav. Det vil si at vi har årlige utgifter på hytta som betales av hovedstyret. 
Vi kan ikke ha det slik da dette ikke er bærekraftig.  
Svein Arild sammen med styret for Sætrahytta har jobbet med alternative 
løsninger for å styrke økonomien. Han har også klart å skaffe penger til 
oppgradering av hytta og sjekket at det er mulig å søke om spillemidler. 
Går alt etter planen nå vil det bli satt i gang et prosjekt for oppgradering 
av hytta slik at hytta vil bli mer presentabel.  
 

• Sandstølhytta ble tidligere lagt ut for salg. Her har en jobbet med 
alternative løsninger for salg eller oppgradering. FOT og Stavanger 
turistforening har sett litt på hytta, men ingen interesse hvis det ble 
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vindmøller i området. Heldigvis er det nå bestemt at det ikke blir bygget 
vindmøller i området. FOT har vært inne på befaring og er interessert i 
hytta. Hovedstyret er positive til salg av hytta. Her jobbes det med 
forskjellige løsninger. 
De ønsker større tomt, økes til 2 dekar slik at de får på plass et lite 
tilleggs bygg på 20 kvm, ny hoved hytte kan bygges i størrelse opp til 
130 kvm. 
Moi Il vedtok i 2016 å skille ut tomta og forsøke å selge hytta. Det har vi 
ikke lykkes med. 
Dette er også en sak som årets årsmøte må ta stilling til. 
 

• Gauksom hytta Moi il utfører tilsyn og vedlikehold av hytta for Lund 
kommune. 
 

• Skiløyper Bjørn Kjørberg sammen med Myddis har grøftet flere partier 
rundt lysløypa. Han har også utbedret flere grøfter rundt Sanstøl runden. 
Arvid Medbye og Bjørn har også fjernet en del trær langs lysløypa opp 
mot Gauksom slik at vi får mer snø til skisporet. Kjørberg skog ble også 
leid inn for å fjerne tømmer. 

 
• Parkering avgift på Sætra, det er innført parkeringsavgift på Sætra. Dette 

er etter oppfordring fra Lund kommune, vi tar inn parkerings avgift om 
sommeren og har frivillig innbeting for løypekjøring om vinteren. 
 

• Maskinparken til Moi IL. Tråkkemaskinen begynner å eldes og krever 
med vedlikehold. Freseaksling er slitt og ny koster ca kr.130 000. Denne 
har blitt demontert på dugnad og sendt inn til retting, men ikke 
avbalansering som ble gjort på dugnad. Årlig service har blitt utført på 
dugnad. 
Snøscooter denne er i god stand. 
Hjul laster begynner også å bli slitt og har kostet oss noen kroner i 
vedlikehold. Denne maskinen bør en se å få skiftet ut slik at vi kan 
opprettholde aktiviteten på banen hele året.  
 
Moi IL buss,denne er i god stand. 

Friidrett Når løpebanen var klar startet det opp en løpegruppe hver onsdag. 
Dette har blitt et populært arrangement i regi av Eivind Helland, de her fått lov 
til å bruke anlegget fritt inntil våren 2025. Når friidrett starter opp må alle 
deltakere betale kontingent som deltar på organisert arrangement. Våren 2025 
starter Sofia Hove Bogstad og Eivind Helland opp med friidrett. Vi har også 
vært så heldige å fått innvilget ca kr.170 000 av Gjensigestiftelsen som skal 
brukes til utstyr for friidretten. 

Lover/regler vi har oppdatert beredskapsplanen til Moi il og vi har startet med 
arbeidet med å lage egen Kriseplan. Hovedstyret har også vedtatt ny lovnorm 
fra NIF som er oppdatert på hjemmesiden til Moi il. 
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Politiattest Nif har laget en ny ordning som skaffer oss en bedre oversikt, 
men ny ordning har også noen svakheter.  

Foredrag Lund kommune arrangerte foredrag på klubbhuset med Alf Ingve 
Berntsen, her kunne alle delta som jobbet med barn og ungdom. Dette var et 
veldig fint foredrag som en gjerne kunne arrangert igjen for alle, ikke bare 
ledere. 

Kontrollkomite Ja vi er så heldige at vi har en kontrollkomite som stiller krav 
og kommer med innspill til forbedringer. Som styreleder så vil jeg takke Per 
Varhaug, Jan Åge Birkeland og Gunn Tove Gursli for arbeidet de utfører. Vi 
jobber med å iverksette forslag som er foreslått av kontrollkomiteen.  

It gruppa  består av  Reidar Eidsheim,Ken Nystøl,Helge Litlehei,John Erik 
Røkbuvold og Per Varhaug. Denne gruppa er veldig god og ha og her har vi 
nå fått på plass Teams og nytt e-post system til alle ledere i Moi il. Det vil da 
bli lettere for etterkommere, en slipper nå å bruke privat e-post. Samt at alle 
møtereferat etc lagres i Teams. 

Tusen takk til alle i Moi il som har vært med å gjøre en forskjell for alle som 
bor i vakre Lund Kommune. 

Vidar Holum     

8.2 Årsmelding Daglig leder  
 

2024 har vært et aktivt og flott år for Moi idrettslag. 
Vi fortsetter å vise igjen som en viktig og positiv bidragsyter for folkehelse, bolyst og 
trivsel i Lund-samfunnet.  
Moi il. arrangerte 17.mai i strålende solskinn i 2024. Mange uttrykte etterpå at det var 
“tidenes 17.mai”.  
Like etter fikk vi alle være en del av kongebesøket i Lund, som ble holdt på Moi 
stadion. Programmet under besøket og også oppvisningen fra HMK garde etterpå er 
noe vi sent vil glemme. Jeg tror flere enn meg hadde en klump i halsen av alt det 
flotte vi fikk presentert fra vakre Lund denne dagen.  
Moi il. og undertegnede var sterkt involvert i planleggingen og gjennomføringen av 
arrangementet. Alt gikk knirkefritt og var absolutt et minne for livet. 
I månedsskiftet juni/juli ble den nye tribunen på NorDan banen ferdigstilt. Takk til alle 
som har bidratt økonomisk og på dugnad for å få den på plass. 
Som om ikke det var nok sluttførte vi byggingen av “Nye” Moi stadion før 
sommerferien 2024. Jeg har vært prosjektleder for anlegget, men uten hjelp fra 
prosjektgruppen, og spesielt Alexander Eike Østrem, er jeg ikke sikker på hvordan 
dette hadde gått. Vi to har hatt mange samtaler seine kvelder, og begge har brukte 
mange, mange timer på anlegget. Men vi fikk det til og vi kom trygt i mål, også 
økonomisk. Det har blitt et kjempefint anlegg som hele Lund garantert kommer til å 
ha stor nytte og glede av i mange år fremover. Utover høsten har anlegget blitt brukt 
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flittig, både til kamper og treninger på fotballbanen, og av mosjonister og en 
mosjonsgruppe på friidrettsbanen.  
Vi gleder oss til oppstarten av friidrettsavdelingen våren 2025.  
Som daglig leder har jeg hatt den takknemlige jobben med å være bindeledd til alle 
de ca. 80 frivillige i klubben. 
Uten de frivillige hadde vi ikke hatt noen klubb, enkelt sagt. De holder hjulene i gang, 
enten som trenere/lagledere i fotball, basket og turn, som vedlikeholdere av utstyr og 
løyper på Sætra, som løypekjørere på Sætra, som vedlikeholdere av anlegg og utstyr 
på fotball- og friidrettsanlegget på Moi, eller som deltakere på dugnader. Det er 
fantastisk å oppleve at dugnadsviljen fortsatt lever i beste velgående i Moi il. Det er 
nesten bare å sende en melding, så stiller de som kan opp. 
Ingen nevnt, ingen glemt, men vi har masse å takke dere alle for. 
Nytt av året er “pensjonistgjengen” som møtes hver mandag kl. 0900. Her er det 
kaffe og drøs før de tar fatt på forefallende arbeid. Flere av dem har dedikerte 
ansvarsområder og gjør jobben sin med glede og stor iver.  
Min jobb har stort sett vært å koordinere arbeidet, og å ordne dugnadsmat.  
Snakk om ildsjeler. Dere frivillige er GULL-verdt ������.  
En liten takk fra klubben var høstens Frivillighetskveld, som nå har blitt en tradisjon, 
der vi ser og applauderer de frivillige. 
I det daglige arbeidet er jeg nødt til å gi ekstra ros til Jannike som har holdt ut med 
meg også dette året. Vi er et godt team. Hun har kontrollen og stagger meg når jeg 
har for mange ideer og for mange jern i ilden samtidig............ 
Vidar Holum overtok som styreleder etter årsmøtet i mars. Vi har god kontakt og 
faste treffpunkter på onsdager. Samarbeidet fungerer veldig fint.  
Vi jobber kontinuerlig med faste noterte rutiner og ansvarlige i klubben.  
Både løypekjørerne på Sætra og vedlikeholds gjengen på banen har årlige HMS-
møter og har ellers gode rutiner for arbeidet. De følger også en turnus og har “vakt” 
en uke av gangen.   
Nok et år har SAMTLIGE trenere og lagledere i Moi il.  levert godkjent politiattest i 
2024. Vi har et eget system for dobbelkvittering av foreviste attester. 
Arbeidsoppgaver ellers: 

- Leder av FFO/Telenor Xtra hele året og bindeledd mellom foreldre, Moi il. og 
Telenor Xtra. 

- Kontinuerlig forbedring av det digitale arbeidet i klubben, sammen med 
styreleder og IKT-gruppen v/Reidar Eidsheim. Websiden og Facebooksiden til 
Moi il. er også under revidering.  

- Har sendt mange søknader om støtte både ifm. “Nye” Moi stadion og på 
Sætra, samt søkt om og fått forskudd på spillemidler til Nye Moi stadion og 
den nye garasjen til Moi il.. 

- Tett kontakt med NorDan v/Johannes Rasmussen, Flekkefjord Sparebank og 
ikke minst Lund kommune. Alle disse bidrar med betydelige midler, hjelp og 
støtte til Moi il., både til daglig drift og prosjekter. Men midlene kommer ikke av 
seg selv og er et resultat av hardt arbeid over tid. 

- Samarbeidet med NorDan ved Johannes Rasmussen har bl.a. ført til en ny og 
forbedret samarbeidsavtale høsten 2024, der hele stadionområdet vil få 
navnet “NorDan Arena”, og der det vil komme på plass mye nytt utover våren 
og frem mot åpningen i mai 2025. 

- Jeg må også trekke frem Lund kommune, som har vært en virkelig god 
samarbeidspartner hele 2024. Jeg opplever bare positiv holdning uansett 
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hvem jeg kontakter i kommunen, og kjenner at vi spiller hverandre gode og 
virkelig er et godt team. Moi il. trenger Lund kommune og Lund kommune 
trenger Moi il.  

- Oppdaterer medlemsregisteret og sender ut medlems- og treningsavgift. Ila. 
2024 har medlemstallet i Moi il. økt kraftig til nærmere 500 medlemmer. Antall 
støttemedlemmer har økt mest.  

- God kontakt med leder turn og fotball og deltatt på styremøter i 
fotballavdelingen. Ansvarlig for spilleplan Nor-Dan banen. 

- FIKS ansvarlig i klubben – godkjenner dommerregninger 
- Godkjenner betalinger i Tripletex, sammen med økonomiansvarlig 
- Gjennomført frivillighetskveld sammen med egen komite for kvelden 
- Ansvarlig for utleie av klubbhus, NorDan-banen og samarbeid med Jan Rune 

om utleie av minibussen 
- Bistått styret i Sætrahytta med søknader om støtte til renovering, og søknad 

om spillemidler. Sætrahytta har fått tilsagn om kr. 500.000,- fra 
Sparebankstiftelsen, kr. 150.000,- fra Rogaland Fylkeskommune og kr. 
750.000,- som forskudd på støtte fra Eviny. Her har Lund kommune spilt en 
aktiv rolle i prosessen. Dersom Sætrahytta får spillemidler er renoveringen av 
hytta fullfinansiert. 

- Nærmeste kontakt med renholdere av klubbhuset om praktiske ting og info. 
når huset er i bruk. 

- Deltatt på hovedstyremøtene der jeg fortløpende orienterer hva jeg holder på 
med. 

Til slutt må jeg bare si at jeg er veldig takknemlig for å få jobbe i en så solid 
organisasjon, med så mange gode medhjelpere og ildsjeler, som virkelig brenner for 
det de holder på med. 

Sammen er vi sterke 
 

Moi, 01.03.25 
Svein Arild Bringedal    
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8.3 Årsmelding Fotballgruppe. 
 
Årsmelding 2024 Moi IL Fotball 
 
Styret i Moi IL Fotball 2024: 
 
Leder                              Linda Gursli 
Nestleder                    Helge Litlehei 
Sekretær                       Reidar Eidsheim 
Styremedlem                Stian Stenberg     
Styremedlem              Tanja Josdal Gursli (kiosk-ansvarlig) 
Styremedlem      John Erik Røkbuvold (trenerveileder) 
Styremedlem  Linda Hamre Birkeland (dommeransvarlig) 
 
Tiltrådte styret ila året (utvidelse av styret): 
Styremedlem Andreas Berg Lindland (repr a-laget, avløste Rune 

Rasmussen fra sommeren 2024) 
Styremedlem Bodil Røkbuvold (repr damelaget) 
Styremedlem Stian Skulevold (repr Old Boys) 
Styremedlem Svein Kjetil Stenberg 
 
I tillegg til styret er det ca 40 trenere og lagledere som fortjener ros og takk for 
en kjempeinnsats for deres verv i Moi IL Fotball. Det blir lagt ned utallige timer 
gjennom året sammen med barn og ungdom på fotballbanen.  
 
Aktivitet 2024 
Vi telte over 150 utøvere/spillere i sesongen 2024 
Vi hadde 13 lag påmeldt i serien.  
7 lag i barnefotball, 4 lag i ungdomsfotballen og 2 lag senior. 
I tillegg startet Jenter/gutter 6 opp med treninger og J8 treninger og cup 
Det har vært stor aktivitet på banen hele sesongen 2024. 
Det er også svært gledelig at ny stadion ble klar, og alle aktive i Moi I.L har stor 
plass å boltre seg på. 
 
 Gutter/Jenter 6 – treninger 

 Gutter 7 – helgeserier/lokal serie 

 Jenter 8 - treninger 

 Gutter 8 

 Jenter 10 

 Gutter 10 

 Jenter 11 
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 Gutter 11 

 Gutter 12 

 Jenter 13 

 Jenter 14 

 Gutter 15 

 Gutter 19 

 Damelaget 

 A-laget 

 
3 lag deltok i Rogalandscupen (J13, G15 og a-laget) 
Gutter 19 ble seriemester høsten 2024. 
Gutter 15 gikk til topps i sin pulje høsten 2024 
 
Vi hadde, tradisjonen tro, sesongavslutninger i barnefotballen 20.november og 
ungdomsfotballen 21.november i klubbhuset. Premieutdeling, mat og bingo. 
I tillegg hadde vi årsfest for a-laget, damelaget, trenere/lagledere og andre som 
er med og bidrar i fotball-avdelingen fredag 22.november med mat, utdelinger, 
musikkbingo og dans. 
 
A-laget 
Trenerteamet rundt a-laget har bestått av hovedtrener Mikaelt Vikeså, 
hjelpetrener Simen Thunheim Hove , Materialforvalter og alt-mulig-menn 
Morten Gursli, Jan Rune Berrefjord og Bernt Svein Skarås 
Moi a-lag kom på 11. plass i 5.divison, og rykket dermed ned til 6.divisjon, 
sammen med Tonstad, Lye, Brusand og Hovsherad. 
 
Damelaget 
Veldig gledelig at damelaget har hatt en solid vekst i spillere ila dette året. På 
det meste var det over 20 spillere på en trening. 
Trenerteamet har bestått av hovedtrener Geir Kjeldsen, hjelpetrener Rune 
Bjørgsvik og kontaktperson Linda Gursli.  
Hovedmålet for damelaget denne sesongen har vært å etablere seg, score mer 
mål og slippe inn mindre enn fjoråret. 
Damelaget spilte 12 kamper, og kom på en fin 6.plass. Laget har hevet seg godt 
fra fjoråret og begynner å få en god og fast spiller-stamme. Laget har spilt 7èr 
fotball og møter gode og rutinerte motspillere. 
 
Fotballsatsing 
Jentefotballens dag ble arrangert for første gang, med initiativtaker Stein 
Morten Hansen i spissen. 26.oktober på kvelden var trenere og lagledere 
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invitert til å høre Solveig Gulbrandsen og Elise Thorsnes fortelle sine 
fotballhistorier. Dagen etter møtte 60 fotball-jenter til treningsøkt sammen 
med disse to. 
Ellers må det nevnes at jentelagene virkelig har vist muskler denne sesongen.  
J14 tok en sterk 3.plass i DanaCup. 
J13 gikk helt til topps i a-sluttspillet og vant årets Lyngdalscup. 
Vi arrangerte en vellykket og etterlengtet Natt-turnering 30.november. 
 
Vi har gjennomført Trenerforum med Viking FK 14.august 
Det har vært gjennomført Grasrottrenerkurs for noen trenere i regi av klubbens 
egen trenerveileder.  
Trenere som ønsker å utdanne og kurse seg skal få muligheten til det i Moi IL. 
Vi mener dette er en god investering både for barne-, ungdom- og 
seniorfotballen.  
Arbeidet med å evaluere sportsplan ble satt i gang høsten-24. 
Vi har hatt besøk av folk fra kretsen som har presentert hva det vil si å bli 
kvalitetsklubb. Dette jobbes videre med i fotballstyret i 2025. 
 
Moi I.L er samarbeidsklubb med Viking FK. Avtalens hensikt er å bidra til å 
skape et godt samarbeidsklima og god kommunikasjon mellom klubbene. 
Avtalen skal styrke talentutvikling i begge klubbene, sette spilleren i fokus og 
legge til rette for at de mest talentfulle spillere blir gitt best mulige 
forutsetninger for å få best mulig utvikling. 
 
Deltakelse utover eget lag; 
 Team Sørvest Team 

Sparebanken 
Vest 

Ryger, kretslag, 
Equinor talent, Viking 
akademiet… 

Gutter 2009 4   
Gutter 2010 4  1 
Gutter 2011 1   
Gutter 2012   2 
Jenter 2010  5  
Jenter 2011  3  

 
Evalueringsmøte 
Etter ferdigspilt sesong gjennomførte vi evalueringsmøter med alle lag i starten 
på november.   
Dette er et fint fora, der vi går gjennom evalueringene lagene har sendt inn på 
forhånd, samtidig som styret får et bilde av hvordan neste års sesong blir. 
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Hvilke spillere/trener/kontaktpersoner fortsetter? Her er trenere godt 
forberedt og mye av arbeidet blir gjort, både evaluering og planlegging. Her er 
også rom for å gi tilbakemeldinger til styret. 
Evalueringene viser også at det er et godt samarbeid på tvers av lagene innad i 
klubben vår. Trenere og lagledere er gode på å snakke sammen, samarbeide og 
dra nytte av hverandre, slik at de kan låne spillere av hverandre i kamp og cup. 
Vi er en liten plass, sammenlignet med mange andre klubber og er avhengig av 
å samarbeide og låne spillere av hverandre. Av og til er det helt avgjørende for 
å kunne stille lag til kamper. Vil i denne anledning trekke frem godt samarbeid 
mellom trenere på tvers av lag både i jentefotball og guttefotball. Det 
samarbeidet er helt avgjørende for å gjennomføre kamper. 
 
Arrangementer og turneringer/cuper 
Vi hadde 5 lag som deltok på Lyngdalcup og 3 lag i Danacup. I tillegg har flere 
lag vært med på lokale turneringer og cuper både innendørs og utendørs, og 
futsal. Det har vært stor aktivitet og stor vilje til å reise rundt for å spille 
kamper og cuper.  
 
Dugnadsarbeid 
Klubben er avhengig av alle de frivillige som har sitt hjerte i klubben og som 
driver et fantastisk dugnadsarbeid.  
Moi I.L fotball er med og bidrar på ulike dugnader for klubben og andre ting, for 
å samle inn penger til cuper. Vi er en stor bidragsyter under 17.mai og, ikke 
minst, kongebesøket. Ellers har vi digitale dugnader via Spond (digitale lodd) og 
salg av spekepølser.  
Vi i fotballavdelingen vil takke dere i dugnadsgjengen som gjør et fantastisk 
arbeid både på og rundt anlegget vårt. Dere skal vite at vi setter pris på dere og 
dere blir lagt merke til både i og utenfor klubben. Dere er forbilder for oss, dere 
skaper noe unikt i klubben som vi håper at vi tar vare på og drar med oss videre 
inn i fremtiden.  
 
Det blir lagt ned enormt mange timer som trenere/lagledere hver eneste uke. 
Vi kan ikke få rost og takket de nok. I tillegg til innsatsen som gjøres sammen 
med barn og unge, er foreldrene med på dugnadsarbeid for klubben. Det er 
kioskvakter og loddsalg i all hovedsak.  
 
Det vært åpen kiosk på de aller fleste kampdager. Dette med stor suksess og 
begeistring for både hjemmelag og tilreisende. En stor takk til kioskansvarlig, 
Tanja Josdal Gursli og alle foreldre og andre som har vært kioskvakter.  
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Vi må også skyte inn at vi ofte får høre ros fra tilreisende lag. De skryter både 
av anlegget vi har, men også måten de blir tatt imot og vist til garderober, 
toaletter, kiosk osv. Bussen er et positivt innslag i idrettslaget. Det er stas å få 
kjøre bussen til kamper. 
 
Til slutt en takk til alle i klubben, og andre som har stilt opp og gjør en stor 
innsats for lagene og klubben. Noen kan ikke gjøre alt, men alle kan gjøre noe. 
Vi er ett idrettslag der barna går på tvers av idrettene vi har i klubben.  
Vi må snakke varmt om klubben vår og vi må snakke varmt om det å jobbe 
dugnad. Uten hver enkelt av oss, hadde det ikke vært et idrettslag. Det er godt 
å være en del av Moi I.L.  
 
For styret i Moi IL Fotball 
Linda Gursli 
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8.4 Årsmelding Fotballfritidsordning (FFO) 
 
Telenor Xtra: 

FFO (fotballfritidsordningen) i Moi il. er et samarbeid med Telenor Xtra og er 
godkjent som en del av NFFs satsing på fotballfritidsordninger. 
NFF presenterer bl.a. tilbudet slik: 
“Kvalitet i barnefotballen er med på å skape trivsel og utvikling blant unge. På 
sikt vil dette også påvirke kvaliteten i toppfotballen. Telenor Xtra vil gi et godt 
og kvalitetssikret tilbud til barna etter skoletid og vil komme fotballen og 
samfunnet for øvrig til gode. “ 
Dagsprogram: 
Torsdager: 
1400-1445 I klubbhus – sunt måltid med frukt og grønt - og små aktiviteter 
1445-1600  Fotballtrening (NorDan hallen eller NorDan banen) 
 
Personal 2024: 
Januar - juni:  
Hjelpetrenere: Jesper Borg Karlsen og Tine Jorud Skåland (9.klassinger) 
Trener: Bjørn Egenes 
Leder: Svein Arild Bringedal 
Klubbhus og mat: Signe Vigdis E. Stenberg 
 
August – desember: 
Hjelpetrener fra høstferien: Tine Jorud Skåland 
Trener: Bjørn Egenes 
Leder: Svein Arild Bringedal 
Klubbhus og mat: Signe Vigdis E. Stenberg 
Bjørn Egenes ønsket heldigvis å fortsette som trener også dette året. 
Han hadde fortsatt god hjelp av Jesper og Tine som hjelpetrenere etter nyttår, 
mens Signe Vigdis fortsatte på kjøkkenet. Uten hjelpen fra alle disse hadde vi 
ikke klart å gjennomføre FFO denne våren. Signe Vigdis har stålkontroll på 
arbeidet inne, og både Bjørn og hjelpetrenerne gjorde at vi hadde en fin 
vårsesong. 
På det jevne var det mellom 20-24 deltakere på FFO denne våren. Vi fortsatte 
med kun en dag i uken, etter ønske fra de fleste foreldrene. Vi merket også at 
mange av 7.klassingene hadde travle dager, og at FFO ble en salderingspost 
utover våren, slik at det var naturlig å ha FFO kun en dag i uken. 
Med både gutter og jenter, fordelt på 5 årsklasser, og med veldig forskjellig 
fotballferdighet og forståelse, har det vært noen utfordringer, men jeg tror alle 
syns det har gått veldig bra. Det er mye sosial læring i å måtte tilpasse seg en 
sånn gruppe.  
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Vi gjennomførte 18 samlinger denne våren.  Vi var inne i NorDan hallen fram til 
påske og ute på NorDan banen deretter. All kommunikasjon med foreldrene har 
foregått via SPOND. Dette fungerer veldig bra.  
 
Det var mange av de eldste som sluttet denne våren, og vi var usikre hvordan 
høsten ville bli, og om vi var mange nok deltakere til å kunne fortsette.  
Heldigvis var det 16 gutter og jenter som fortsatte også etter sommerferien. 
Bjørn Egenes fortsatte som trener og Signe Vigdis fortsatte også å ha ansvar for 
maten og det praktiske inne i klubbhuset. 
Utover høsten begynte det to nye så Bjørn fikk med seg Tine som hjelpetrener 
fra etter høstferien. 
Vi gjennomførte 21 samlinger denne høsten og var ute til midten av november. 
Bjørn har mange års erfaring som fotballtrener, er tydelig, men har samtidig 
veldig god kontakt med ungene. Han ser ut som han koser seg, og møter alltid 
godt forberedt til treningene. Jeg ser han ofte på banen på kveldstid, der han 
treffer barna fra FFO og ser når de trener med sine lag eller spiller kamp. 
 
2025 ser positivt ut for FFO, da vi har fått signaler at flere ønsker å begynne fra 
nyttår av, og at enda flere vil begynne etter sommerferien. 
 

Svein Arild Bringedal 
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8.5 Årsmelding Turn 
 

ÅRSMELDING TURN 2024 

 
Vi har trening i Nordan hallen hver torsdag fra kl.16.00-20.00 fra september til mai. 
Vi har dette året hatt ca.116 medlemmer i 2024. Aldri vært så mange før som dette året fra 
mini Turn til 8.klasse. Flere barn har fått lov til å begynne fra ventelistene, men vi har fremdeles 
barn på ventelisten pga for lite trenere/voksne på noen grupper. 

Hver trening består ca. av 35 barn, så vi er veldig avhengig av at vi er nok voksne til alle 
øvelsene/aktivitetene.  

Organiseringen hver torsdag. 

 
Foreldremøte for gruppe 1 var 25.April-24 hvor vi diskuterte framgangen og videre drift i 
gruppa. Jeg hadde 3 nye ungdomstrenere som hadde lyst til å trene denne gruppa. De ville 
fortsette med rullering for foreldre som hjelper på ulike poster og diverse. Og ny rullering på 
(meg, Elfrid og Trine) på sikkerhet i hallen. Dette sa foreldrene ja til.  
Ny trenere for gruppe 1 ble med Thea M. Eike som leder, og hun hadde med seg noen 
ungdommer fra 8.klasse. (Victoria Buchajczuk, Len Uk Thian Neirel og Holy van Hnem Par. 
Oppstart 5.sept. Alle ungdommene som nå er ledere har gått på turn før. 
 
Dette året har vi hatt god hjelp fra 3 jenter fra 6.klasse som har vært med nesten hver torsdag. 
De har hatt ulike oppgaver på hver trening, inkludert en oppvarmingsdel.  
Takk til Ella Eike, Daleina Hove Saugen og Tiia Aniell Eik Hamre. 
 
Mini Turn ble avsluttet Mai 2024, ingen trenere som ønsket å fortsette. 

                        Funksjon Navn Valgt 
Leder:  Silje Margrethe Vestbøstad 2018 
Nest leder: Anette H. Eik 2018 
Sekretær: Mike Høien 2020 
Styremedlem: Elfrid Ravndal 2020 
Styremedlem: Espen Navrestad 2021 
Styremedlem: Linn Helleren Pettersen 2022 
Styremedlem: Malin Fredriksen Berrefjord 2022 
Styremedlem: Trine Risa Skåland 2023 
   

16.00-16.45 Mini Turn: Amalie Årseth Eike, Iselin Eike og Dajana Pupovac. 
 

16.45-17.45 
Gr.1 

Barnehagen(de eldste) + 1.klasse  
Ansvar: Silje, Elfrid og Trine + foreldre på rullering.  

17.45-18.45 
Gr.2 

2 - 3.klasse og 4.klasse. 
Ansvar: Silje, Mike, Espen og Linn. 

18.45-19.45 
Gr.3 

5.klasse, 6.klasse, 7.klasse og 8.klasse. 
Ansvar: Silje, Mike, Anette, Espen 
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Kongebesøket 
Silje og Anette hadde påmelding for alle turnere som hadde lyst til å bli med å danse på 
kongebesøket. Det var 42stk som meldte seg på fra 1.klasse til 8.klasse. Vi hadde en haug 
med ekstra treninger i helgene og etter skolen. Vi fikk ca. 4min på alt og det gikk. For et 
fantastisk show og for en opplevelse og mestring. (mange nervøse barn denne dagen for 
turningen) 
 
Økonomi 
Turn har et balansert budsjett.  
 
Turnstevne og oppvisning.  
25-26 Mai var vi ca.30 turnere fra 4.klasse til 7.klasse og 3 trenere (Silje, Anette og Espen) som 
reiste til Ålgård på Barnas Turnfestival. Her fikk vi gjort ulike øvelser, lært forskjellige danser og 
ikke minst truffet flere turnere. Veldig kjekt opplegg hele dagen, spesielt gøy med disco og leker 
på kvelden. Moi vant i år - Det Ryddigste rommet denne helgen, det var kult.  
 
Neste Turnfestival vi reiste på var i oktober, da gikk turen til Brusand uten overnatting. 
Her er det ulike øvelser på trampett og airtrack. Mye ny inspirasjon til trening og lek i hallen. 
 
Høsten 2024 måtte vi organisere litt nye treningstider i hallen pga mindre trenere. Vi har denne 
høsten jobbet med å finne nye trenere, som kunne starte denne våren for å avlaste trenerne 
som er igjen. Jobbes videre med.  
Ny nest leder i turn styret er Mike Høien. 
 
Juleshowet 2024, 5 desember i Nordan hallen var igjen en hit. Masse barn som gledet seg til å 
vise fram det de har jobbet med denne høsten ������  
Tusen Takk til alle som kom for å se og støtte oss i turn gruppa. Knall kjekt. 
 
Tusen takk til Anette som har vært nestleder og hovedtrener siden 2018 og som var med meg å 
starta avdelingen turn. Lykke til i fotballen ������ 
 
Styret i Turn ønsker å rette en stor takk til foreldre, trenere og hovedstyret i Moi IL som har 
vært med å hjulpet oss i 2024. Vi gleder oss til neste år. 
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8.6 Årsmelding Skigruppa  
 
Skikarusellen:  
Tross litt ustabil vinter, klarte vi å gjennomførte fire løp i Sætra med meget god 
oppslutning av både små og store. 175 registrerte løpere, 126 barn og 49 voksne, 
koste seg i løypene - og enda flere med vafler og pølser i etterkant. Det er svært 
gledelig at så mange foreldre tar med ungene sine i løypene disse vinterkveldene i 
Sætra! Det er positivt for mange familier å kunne delta på samme aktivitet, og er 
absolutt vårt viktigste arrangement for å fremme skisporten og folkehelsen. 
Skifesten på klubbhuset 12. mars ble nok en suksess, med premieutdeling, stor 
pågang på årer, fullt hus og god stemning! Dette året var Lund skytterlag 
medarrangør, og hele det økonomiske overskuddet gikk til Sætrahytta. 
 
Løpskarusellen: 
Siden friidrettsgruppa har ligget nede de siste årene, arrangerte vi også denne 
sesongen løpskarusell med start og mål ved klubbhuset. Pga arbeid med nye Moi 
stadion, ble alle fire løpene arrangert tirsdagene i september. Oppslutningen var noe 
laber, med kun 26 deltakere. Premieutdeling og kos i klubbhuset etter siste løp. 
 
Bergheia Challenge: 
Også i år ble Bergeheia Challenge arrangert med start på Moi stasjon, lørdag 25. 
mai. Dette er en spennende duatlonkonkurranse som kombinerer sykling og løping i 
kanskje Lunds vakreste naturområder. Deltakere fra Sandnes/Jæren i nord til 
Kvinesdal i sør, sørget for en knallsterk fight i duathlonets 22 km sykling og 7 km 
løping opp til mål 731 moh. 26 løpere stilte til start. Raskest var lunddølen Eirik 
Nysted med tiden1.34.29, mens Stian Berrefjord ble nr. 2 på med tiden 1.36.07 Til 
våren ønsker vi å videreutvikle dette flotte arrangementet ytterligere. 
 
Sportslig: 
Det er helst den eldre garden i skigruppa som har vært aktive denne sesongen. 
Hvert fjerde år blir det arrangert  Master Winter Games for veteraner, som er et slags 
OL- der det konkurreres i alle vinteridretter. Dette året ble det avholdt i Italia, og Moi il 
var representert med tre utøvere: Morten Abrahamsen, Jon Olav Århus og Reidar 
Helland. Disse deltok i langrenn og skiskyting og viste godt igjen på resultatlistene.  
 
Undertegnede var også i Kontiolahti i Finland og deltok i VM for veteraner i skiskyting 
og fikk med  seg en gullmedalje hjem. 
Han gikk også ankeretappen for Norge under VM stafetten i langrenn for veteraner i 
Vuokatti i Finland, der laget fikk en bronsemedalje. 
Han kan også kalle seg norgesmester etter å ha vunnet sin klasse i årets NM i 
skiskyting for veteraner som gikk på Geilo. 
 
Moi il. viser igjen i idretts Norge! Vi har enkeltutøvere som deltar i ulike idretter. 
Kjartan Helland har vist gode takter på løpefronten. Han hevder seg ofte i terrengløp 
på Østlandet med moderklubben på brystet. Under årets største terrengløp, 
Birkebeinerløpet, sprang han inn som vinner av Ultrabirken, et løp på 60 km. 
I all beskjedenhet bør det kanskje nevnes at undertegnede, under årets skiskytterting 
på Gardermoen, mottok Norges skiskytterforbunds stander for hans trenervirksomhet 
i Moi il og arbeid i Rogaland skiskytterkrets og div.  
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Skigruppa håper på god aktivitet fremover for store og små! 
Styret:  
Ruben Østrem, Wenche og Reidar Helland. 
For skigruppa Reidar Helland 
 
 

8.7 Årsmelding 2024-Moi Basketballklubb Swagger.  
 
Det har vært en aktiv oppstart i NBBF. Sesongens serie u19 startet i september og vil 
avsluttes nå i mars. Laget har hatt et fantastisk initiativ og pågangsmot. De har også 
vist gode spilleferdigheter og har blitt trukket frem av andre lags trenere. Til 
informasjon kan nevnes at allerede nå, etter snart 8 måneders deltakelse i serien, 
ligger vår beste spiller på plass nummer 7 av 106. Flere andre har også utvist 
særdeles gode basketballferdigheter. Noe som har ført til at vi har gjort oss bemerket 
i basketballmiljøet.  
Moi Basketballklubb har stått ovenfor store utfordringer da vi som eneste lag, har hatt 
eller har egen godkjent bane. Dette har medført at våre såkalte «hjemmekamper» 
har blitt spilt hos Kristiansand i sør til Haugesund i vest. Uten den fantastiske hjelpen 
fra Norges basketballforbunds avdeling vest/sør hadde det ikke vært mulig for 
guttene våre å delta i serien. Vi har også hatt store problemer med å få nok 
treningstid. Dette har medført at guttene som trener opptil 7 dager i uken har måtte 
vært svært kreative i å finne egne treningsplasser. Vi håper på bedre forhold til neste 
sesong.  
Mvh Tone Marie Sandberg Strand - Daglig leder MOI Basketballklubb Swagger. 
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9 Behandle idrettslagets regnskap, kontrollutvalgets 
beretning og evt. beretning ifra revisor. 
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NB 
Kontroll komité rapport vil bli gjennomgått på årsmøte, der vil hoved punktene bli 
presentert. 
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10 Behandle saker som fremgår av godkjent saksliste. 
 

A)  Salg av Sandstøl hytta. 
Det er endel forutsetninger som må på plass før FOT går i gang med 
prosjektet. 
• Kostnadene for å overta gamlehytta må være lavest mulig. 
• Årsmøtet i Moi il. må godta salg, rivning av gamlehytta og at FOT 

får mulighet til å kjøpe og utvide tomta til 2 dekar.  
• Det må bli gitt både rivnings- og byggeløyve fra Lund 

kommune/statsforvalteren. 
 

Innstilling fra hovedstyret til årsmøtet: 
Hovedstyret anbefaler at Moi il. selger hytta i Sandstøl, gnr. 45, bnr. 
12 for kr. 1 til FOT under forutsetning av gjenkjøpsavtale ved 
videresalg. Vi anbefaler også at gamlehytta rives og at tomta kan 
utvides til 2 dekar. 
 
Forslag til vedtak for årsmøte: 
Hovedstyret anbefaler salg av Sandstøl hytta ref. tekst over i innstillingen. 
 

B) Oppgradering av Sætra hytta. 
Svein Arild Bringedal har jobbet med budsjett/økonomi for oppgradering av 
Sætra hytta. Dette arbeider har han nå lykkes med. 
 
Innstilling fra hovedstyret til årsmøtet:  
Årsmøtet gir styret i Sætrahytta fullmakt til å jobbe videre med 
oppgradering av Sætrahytta. 
 
Forslag til vedtak: 
 Årsmøtet gir styret i Sætrahytta fullmakt til å jobbe videre med prosjektet 
"Renovering av Sætrahytta”, under forutsetning av godkjent 
spillemiddelsøknad. 
Dersom Sætrahytta mottar forskudd på spillemidler fra Lund Kommune og 
dette avviker fra endelig tildelt sum (spillemidler), skal Sætrahytta 
tilbakebetale evt. overskytende. 
 

C)  Traktor til vedlikehold av Nordan Arena 
 
Innstilling fra hovedstyret til årsmøtet: 
Hovedstyret anbefaler at vi kjøper ny traktor til de som vedlikeholder 
anlegget på Moi stadion. 
 
Forslag til vedtak: 
Hovedstyret anbefaler kjøp av ny traktor og salg av hjul laster. 
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D) Ansettelse av sportslig leder. 
Dette er ikke bragt inn som egen sak i budsjettet for 2025.  
Likevel har det vært et ønske lenge å ansette sportslig leder i Moi il. 
Mange arbeidsoppgaver som naturlig hadde falt under sportslig leder 
er allerede fordelt både på daglig leder og på frivillige i klubben.   
Hovedstyret anbefaler derfor at arbeidsoppgavene til sportslig leder 
utredes skikkelig før vi tar dette med i framtidig budsjett.  
 
Forslag til vedtak: 
Hovedstyret ønsker en gjennomgang av arbeids oppgaver og at det lages 
en stillings instruks før vi kan forsøke å frigjøre midler til ansettelse av 
sportslig leder. Hvis hovedstyret klarer å skaffe tilstrekkelig inntekt kan vi 
ansette sportslig leder. 
 

E) Utvidelse av frisbeegolfbane ovenfor Lundheim folkehøyskole. 
Innstilling fra hovedstyret til årsmøte: 
Årsmøtet gir daglig leder og Simen Thunheim Hove fullmakt til å jobbe 
videre med utvidelse av frisbeegolfbanen, under forutsetning av godkjent 
spillemiddelsøknad. 
Info mottatt etter siste hovedstyremøte. Allstad eiendom vil ha 
innbetalt: 
Vederlag for leie av grunn til det angitte formål: Frisbeegolfbane Leietaker 
betaler årlig leie på kr 5 000,- og et engangsvederlag pålydende kr. 9 600,-. 
Beløpet forfaller til betaling 3 - tre - uker etter at grunneier har undertegnet 
avtalen. Dersom anlegget er avhengig av anleggskonsesjon forfaller 
beløpet til betaling 3 uker etter at anleggskonsesjon er gitt. Vederlag 
betales ved påkrav. Arealet kan tiltres når vederlaget er betalt. Etter forfall 
beregnes lovens morarente. 
 
Forslag til vedtak: 
Årsmøtet gir daglig leder og Simen Thunheim Hove fullmakt til å jobbe 
videre med utvidelse av frisbeegolfbanen, under forutsetning av godkjent 
spillemiddelsøknad. 
Dersom Moi il. mottar forskudd på spillemidler fra Lund Kommune og dette 
avviker fra endelig tildelt sum (spillemidler), skal Moi il. tilbakebetale evt. 
overskytende. 
Skal prosjektet kunne realiseres må Moi Il finne en sponsor som kan 
innbetale engangsvederlag på kr.9000 og finne sponsor for årlig leie av 
grunnen på kr.5000. 
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11 Fastsette medlemskontingent for 2026 
 
 

Aktivt Medlem Moi IL Basis  
Barn (0-10 år) 300 
Aktive t.o.m. 12 år 300 
Aktive 13 t.o.m. 16 år 300 
Seniorer 300 

 
 
Satser øvrige medlemskap: 
Æresmedlemmer betales av hovedstyret.   
Støttemedlemmer kr. 300 eller mer. 
 
Treningsavgift fastsettes av de ulike gruppene og synliggjøres i de respektive 
budsjett som godkjennes av årsmøte.   
 
 
Innstilling ifra Hovedstyret: 
 
Øke medlemskontingent fra kr 200 til kr. 300 for medlemskap Moi IL og gir 
gruppestyrene fullmakt til å fastsette treningsavgift for egen avdeling. 
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12 Vedta idrettslagets budsjett.  
 
Innstilling ifra Hovedstyret: 
Godkjenne budsjett som forelagt årsmøte: 
 
 

 

 



Årsmøte 19.03.2025, Moi IL Sted: Klubbhuset 

  ~ 34 ~ 

 

 
 
 
 

  



Årsmøte 19.03.2025, Moi IL Sted: Klubbhuset 

  ~ 35 ~ 

13 Behandle idrettslagets org. plan.   
 
Innstilling ifra Hovedstyret: 
 
Godkjenne endringer som gjennomgått på årsmøte, endringer som foreslått er også 
godkjent av hovedstyret. 
 
Årsmøte s.11 
Frist for innkalling endres fra 1 måned til 3 uker. 
 
Valgkomité.  S14 
Idrettslaget skal ha valgkomite som velges på fritt grunnlag på årsmøtet i idrettslaget, 
etter innstilling fra hovedstyret. 
Ny tekst:  
Idrettslaget skal ha valgkomite som godkjennes av årsmøte etter innstilling fra 
valgkomite. 
 
Internkontroll Moi IL: s14, 
Ny tekst som bør implementeres i organisasjonsplanen: 
De som sitter i denne gruppen må signere en avtale om å ikke kopiere/distribuere 
eller omtale dokumenter da de vil ha tilgang til alle dokumenter på alle nivåer, denne 
avtalen skal håndteres av daglig leder og styrets leder når det åpnes for tilgang i 
systemene.  
 
Fotballfritidsordning (FFO): s.16 
Ordningen gjelder 2 dager pr. uke (Mandag og Torsdag ifra 1400-1600). For tiden 1 
dag i uka etter ønske fra og avtale med foreldregruppen. 
FFO ledes av daglig leder referert til stillingsinstruks/arbeidskontrakt godkjent av 
hovedstyret. 
Ny tekst: Antall dager for FFO organiseres i samarbeid med daglig leder når en ser 
hvor mange påmeldte deltagere som melder seg på. 
 
GRUPPESTYRET (sportslig) s.18 
Antall styremedlemmer fordelt på avd. 
Styrefunksjon Fotball  Turn Ski Basketball Friidrett 
Leder x x x x x 
styremedlem x x x x x 
styremedlem      

 
Eller forslag til tekst: ( kan da fjerne tabell over) 
Alle gruppestyrer har 1 representant med i hovedstyret. 
 
Anlegg  s.21 
Lund kommune er eier av følgende anlegg som Moi IL benytter seg av: 
Moi Stadion 
Forslag til ny tekst: 
Moi Il har bruksrett til NorDan arena av Lund kommune inntil 60 år fra 2020. 
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Overføringer fra hovedstyret s22. 
 Det som er satt av i årets budsjett skal fordeles til gruppene etter følgende mal:  
• Alle A-lags spillere og junior spillere genererer 2500,- til sin avdeling. 
 • Alle utøvere fra 17 år genererer 2500,- til sin avdeling. 
 • Alle utøvere 11 -16 år genererer 800,- til sin avdeling  
• Resterende grupper får 250,- pr medlem generert til sin avdeling.  
• Fotballgruppa tildeles 25.000 kr ekstra som støtte til drift av kiosk i klubbhus. 
Nytt punkt: 
Overføring fra Hovedstyret til avdelingene er kun til medlemmer som har betalt 
medlems kontingent og treningsavgift, (ikke mosjonister) og som deltar aktivt på 
treninger i regi av Moi Il. 
 
Medlemskontingent. s24. 
(Medlemskontingent lik sats for alle. (ref. tabell) Treningsavgift fastsettes av de ulike 
gruppene 
Aktivt 
Medlem 

Moi IL 
Basis  

Fotball Friidrett Ski  Idrettsskolen Turn Sum 

Barn (0-10 
år) 

200 
 

      

Aktive t.o.m. 
12 år 

200 
 

      

Aktive 13 
t.o.m. 16 år 

200 
 

      

Seniorer 200       
 
Forslag til ny tekst: 
Medlemskontingenten for medlemmer i Moi Il er kr.200. 
Treningsavgift fastsettes av de ulike gruppene. 
 
Reklame/sponsoravtaler s25 
Alt sponsorsamarbeid skal fremlegges og godkjennes av markedsansvarlig og 
hovedstyret 
Ny tekst: godkjennes av daglig leder og Styreleder. 
 
Mobbing / Konflikthåndtering s29 
Legge til link til nytt avsnitt: 
Legge inn denne link: 
En ærlig idrett 
 
Nytt punkt  
Ved eventuell konflikt etc kan styreleder få assistanse av 3. part eller andre tilknyttet 
Moi Il ved vanskelige saker. 
 
Årlige faste oppgaver s37 oppdateres 
Forslag til ny tekst: 
Årsmøte godkjenner at hovedstyret jobber med årshjul utearbeidet av NIF og legges 
inn når denne er klar i organisasjonsplanen. 
Link til NIF mal årshjul: Arkiver årshjul 
 
  

https://www.idrettsforbundet.no/tema/etisk-og-trygg-idrett/etiske-leveregler/en-arlig-idrett/
https://www.idrettsforbundet.no/digital/aarshjulet/brukerveiledning/arkiver-arshjul/
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Æresmedlemskap s38. 
Det foreligger ingen faste kriterier for disse utmerkelsene, vurderingene foregår etter 
skjønn. I forbindelse med innføringen av æresmedlem ble det i vedtaket sagt at 
merket skal henge svært høyt, og at det kan tildeles personer som har vist 
fremragende innsats som idrettsutøver og/eller fremragende innsats som 
administrator/leder. Komiteen som skal foreta vurderingen og utdelingen skal bestå 
seg av eldste (tilregnelige) æresmedlem som skal være formann, den sittende 
formannen i laget og den tredje skal velges av årsmøtet. Beslutningen i komiteen 
skal være enstemmig. Komiteen holder til enhver tid oppdatert liste. 
 
Forslag til ny tekst: 
Æresmedlem i Moi Il tildeles person(er) som har vist fremragende innsats som 
idrettsutøver og/eller fremragende innsats som administrator/leder. 
For å bli æresmedlem må en være medlem av idrettslaget. 
På slutten av året vil komiteen publisere en artikkel på hjemmesiden til Moi Il med 
oppfordring til medlemmer i Moi Il om å sende inn navn på ny (e) kandidater. 
Komitéen kan også på selvstendig grunnlag oppnevne nye æresmedlem. (er) 
Styreleder er fast representert i komiteen, han lagrer også relevant informasjon i 
Teams. 
Æresmedlemskaps komite består av 3 representanter, en av medlemmene bør være 
æresmedlem. 
Beslutningen i komiteen skal være enstemmig. 
Hvis et medlem vil fratre i komiteen så vil komiteen finne en erstatter. 
 
Nytt punkt i organisasjonsplanen til Moi Il: 
ikke behandlet av hovedstyret, men foreslått av styreleder og kontrollkomite: 
 
Internkontroll/IKT gruppa har mandat til å oppdatere/oppgradere Moi IL sine 
programvarer. 
De har også mandat til å verifisere/revidere mapper i Teams på tvers av alle 
avdelinger i Moi IL. 
IKT-gruppa er også de som tildeler, fjerner tilganger til Teams og klubbens e-post 
systemer.  
IKT i Moi IL følger opp/assisterer ved spørsmål om GDPR regler. 
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14 Valg. 
Valgkomitéens innstilling 2025 
 
HOVEDSTYRET 
Styreleder:            Vidar Holum              ikke på valg valg 26 
Nestleder:            Elling Skåland             ikke på valg valg 26 
Sekretær:             Andrea Borge Henriksen    ny              valg 27 
Styremedlem:                  Karsten  Moi                           ny                          valg 27 
Styremedlem:          Linda Gursli               gjenvalg  valg 27 
Varamedlem:            Rune Rasmussen         gjenvalg           valg 26 
 
FOTBALL 
Leder:                viser til egen sak årsmøte 
Nestleder:            Helge Litlehei            gjenvalg         valg27 
 
SKI 
Leder:                Reidar Helland           ikke på valg     valg 26 
Styremedlem:          Ruben Østrem            gjenvalg         valg 27 
 
TURN 
Leder:                Silje Margrete Vestbøstad   ikke på valg      valg 26 
Styremedlem:              Mike Høien              ny            valg 27 
 
BASKET 
Leder:                Tone Strand              ikke på valg     valg 26 
Nestleder:             Monica Skailand          ikke på valg       valg 26 
 
 
SÆTRAHYTTA 
Leder:            Egil Tunheim              ikke på valg  valg 26  
Styremedlem:      Espen Navrestad              ny           valg 27 
Styremedlem:      Bjørn Kjørberg        ikke på valg   valg 26 
 
 
VALGKOMITÈ 
Leder:                Olav Hafstad             på valg 
Styremedlem:          Ann Sissel Haukland       ikke på valg        valg 26 
Styremedlem:          John Erik Røkbuvold        ikke på valg      valg 26  
 
KONTROLLKOMITÈ 
Per Varhaug 
Jan Åge Birkeland 
Gunn Tove Gursli 
 
REVISOR 
Gunn Tove Gursli 
 
For valgkomitèen 
Olav Hafstad 
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Reserveplan fra hovedstyret hvis valgkomite ikke har klart å skaffe leder til 
fotballavdelingen. 
Ansatt i mer enn 20 % stilling (eller 1 G) kan ikke ha et verv, altså være leder av en 
avdeling. 
 
Dersom vi ikke får noen til å ta vervet som leder i fotballavdelingen hadde hun forslag 
til følgende plan B: Årsmøtet gir hovedstyret fullmakt til: 

• Hovedstyret i Moi il. oppnevner styremedlemmene i fotballavdelingen. 
• Hovedstyret gir daglig leder i oppgave å fungere som avdelingens leder inntil 

ny leder er på plass. 
Begrunnelsen er at ny leder ikke er på plass og at avdelingen ellers vil måtte legges 
ned.   
 

15 Beslutte om det skal engasjeres revisor.  
Det er ikke krav om å ha godkjent revisor så lenge omsettingen er under 5 million 
kroner. Administrasjonen har engasjert BDO for å få en ekstra ut uttalelse om 
idrettslagets økonomi. 
 
 

16 Avslutning av Årsmøtet.  
 

17 Trekning av deltakere til Elgjakta Sætra 2025. 
(2 stk må delta for at part til Moi IL skal fylles)  
 
5 stk trekkes de 2 første møter som førstevalg, ved fravær møter nr. 3 osv. (må delta)   
Dette er personlig valg og personlig oppmøte.  
 
 

18 Orienteringer 
Hadde det vært en ide å lage til en mal for årsmeldinger slik at vi får en standard? 
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